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Zápis z jednání dne 31. května 2022 

Přítomni: Ing. L. Brabec, Mgr. K. Götz, M. Peclová, Mgr. J. Pek, Ing. V. Schwab, 

Mgr. E. Šollarová 

 jako host Ing. V. Hofman, Ph.D. 

Od minulého jednání školské rady: 

▪ 15. 10. 2021 bylo přijato usnesení přijaté mimo zasedání korespondenčním způsobem 

(per rollam) o schválení „Výroční zprávy OA Plzeň za školní rok 2020/21“ – bez 

připomínek schváleno hlasy všech členů. 

▪ 17. 1. 2022 došlo k personální změně, za zemřelého člena Mgr. Pavla Tauška, který 

v radě působil jako zástupce pedagogů, byla zvolena Mgr. Eva Šollarová. 

▪ 8. 4. 2022 bylo přijato usnesení přijaté mimo zasedání korespondenčním způsobem (per 

rollam) o souhlasu s výukou 1 hodiny dějepisu ve III. Ročníku Ekonomického lycea 

v jazyce anglickém, a to od školního roku 2022/23 – schváleno hlasy všech členů. 

Průběh jednání školské rady: 

• Představil se nový ředitel školy Ing. Václav Hofman, Ph.D. 

• Seznámil členy rady se svou vizí a koncepcí rozvoje a budoucnosti školy. 

• Informoval členy rady s výsledky maturitních zkoušek a přijímacího řízení. 

Zapsal: Luboš Brabec 


